
Čas vánoční, čas klidu a pohody
Nejkrásnější svátky roku se mílovými 

kroky přiblížily na dosah několika ho-
din, sníh skryl mnohé (psí exkrementy, 
poházený komunální a velkoobjemo-
vý odpad u stanoviště separovaného 
odpadu atd.). Čas plyne tak rychle, 
že nám nedá zapomenout na svát-
ky minulé, nedá nám zapomenout 
na průběh roku 2009, který pro mno-
hé byl standardním, mnohým přinesl 
radost, některým způsobil bolest. Ne-
zbývá nám než ho takto vnímat a na-
učit se s ním žít.

Život v moderním světě umí mno-
hé věci řešit, přináší nové technolo-
gie, mění se způsob života. Tak jak 
neumíme nikoho udělat nesmrtelným, 

tak ani naše, ani světová ekonomika 
nenašla nástroj jak změnit zásadním 
způsobem základní ekonomická pra-
vidla. Hospodářský pokles (dnes na to 
máme tvrdší výraz hospodářská kri-
ze) musel dříve nebo později vystřídat 
hospodářský růst. Je jen otázkou, zda 
tato situace vyústí ve vojenský kon-
fl ikt, „sametovou revoluci“ nebo se 
radikálně změní myšlení vedení států 
a těch, kteří nectí zákony a nařízení, 
těch, kteří si půjčují na nákup věcí, kte-
ré naprosto nesouvisí s jejich nejnutněj-
šími životními potřebami. 

Nejsem příznivcem populistických 
praktik a je to jeden z důvodů proč 
naše obec není mezi těmi, kteří mu-
sí rozprodávat obecní majetek a či-
nit kroky, které vedou do pekel. Rok 
2009 pro naši obec byl rokem nejen 
propadu daňových příjmů, ale i ro-
kem minimálních dotací. Je to skuteč-
nost, se kterou se musíme naučit žít. 
Je třeba zachovat základní funkce ob-
ce, potřeby občanů (údržba a rekon-
strukce komunikací, veřejného osvět-
lení, veřejného prostranství, likvidace 
odpadů, podpora sportu, kulturní-

ho a společenského života, podpo-
ra rozvoje obce). Příkladem je nová 
fasáda na obecním úřadě, která je 
bezesporu věcí důležitou, ale ne ne-
zbytnou  a tak bych mohl pokračovat 
od výdajů za koruny až po statisíce. 
Velmi důležité bude v nadcházejícím 
období maximálně se snažit využít 
všech podpor ve formě dotací, které 
budou pro naší obec aspoň trochu 
přínosné, realizovat akce nezbytné 
a neodkladné. Někdy i akce odklad-
ná může být nezbytná pokud s sebou 
nese další nezbytnou akci (viz pláno-
vaná rekonstrukce vodovodního řadu, 
dešťová kanalizace a výstavba chod-
níků v centrální části obce).

Máme před sebou velice důležitý 
rok pro naši zemi a budoucnost naší 
obce. Nejdříve nás čekají parlamentní 
volby a na podzim volby do zastupi-
telstva obce.

Nikdy nebylo tak špatně, aby ne-
mohlo být hůř a proto si užívejte kaž-
dého dne. Ať svátky vánoční a nový 
rok 2010 je pro Vás všechny obdo-
bím spokojenosti, zdraví a pohody.

Aleš Šrytr, starosta
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Obecní úřad informuje
Na svém posledním zasedání zastupitelstva 
obce v tomto roce se sešlo 7 zastupitelů 
a 7 občanů.

 Usnesení č. 46/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e 
změnu rozpočtu – rozpočtové opatření 
č. 4/2009, kterou se navyšuje dle důvodo-
vé zprávy
na straně příjmů o částku 63 228,- Kč
na straně výdajů o částku 63 228,- Kč 
Podrobný rozpis v příloze zápisu. 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Rozpočtový výhled na období 2010 

- 2015

 Usnesení č. 47/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e 
rozpočtový výhled na období 2010-2015. 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Rozpočet na rok 2010

Návrh rozpočtu obce na rok 2010 byl uve-
řejněn na úřední desce dne 27. 11. 2009.

 Usnesení č. 48/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
schodkový rozpočet obce Radimovi-
ce na rok 2010, na straně příjmů ve výši 
2 123 928,- Kč, fi nancování 136 065,- Kč 
a na straně výdajů ve výši 2 259 993,- Kč.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Jmenování inventarizační komise

 Usnesení č. 49/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
j m e n u j e
inventarizační komisi ve složení -  předseda: 
Ing. Lukáš Holeček, členové: Tomáš Rulec, 
Miloslav Bělonožník
a  u k l á d á
provést inventarizaci majetku obce Ra-
dimovice vč. inventarizačního zápisu 
k 31. 12. 2009.

Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Schválení vyřazení majetku z evidence 
a způsob likvidace
Dne 4. 12. 2009 byla provedena fyzická 
kontrola majetku obce. Komise navrhla za-
stupitelstvu obce k vyřazení z majetku židle, 
stoly, psací stroj, čerpadlo, nádoby na pěni-
dlo, požární pláště, vozík na hadice. 
Uvedený majetek bude nabídnut (po dobu 
30 dní) k prodeji za částku 50,- Kč/1 ks (žid-
le, stoly, psací stroj ROBOTRON), čerpadlo 
H 32 včetně motoru za částku 400,- Kč 
a vozík na hadice za částku 250,- Kč. V pří-
padě, že navržený majetek nebude odkou-
pen, bude ekologicky zlikvidován.

 Usnesení č. 50/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
vyřazení z majetku obce Radimovice nepo-
třebný materiál dle seznamu, který je pří-
lohou zápisu. Způsob likvidace a nabídko-
vá cena je uvedena v seznamu. Nabídka 
k prodeji bude uveřejněna na úřední desce 
obecního úřadu a ve Zpravodaji obce Ra-
dimovice.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Smlouva o zapojení do systému 

nakládání s komunálním odpadem 

na území obce Radimovice

Právnické a fyzické osoby podnikající 
na území obce Radimovice mají možnost 
uzavřít s obcí Radimovice smlouvu o za-
pojení do systému nakládání s komunálním 
odpadem na území obce Radimovice. Uza-
vření této smlouvy je dobrovolné. Výhoda 
uzavření této smlouvy pro podnikatele je, že 
mohou využívat systém pro nakládání od-
padů dle vyhlášky č. 6/2006 (O stanovení 
systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunál-
ních odpadů a nakládání se stavebním od-
padem na území obce Radimovice) obce 
Radimovice a nemusí svůj vyprodukovaný 
odpad uzavírat samostatné smlouvy se svo-
zovými fi rmami a pronajímat si jejich nádo-
by na jednotlivé složky odpadů. Na nebez-
pečný odpad se tato smlouva nevztahuje. 
Sazba: komunální odpad (kromě směs-
ného komunálního odpadu) a kovový od-

pad na území obce Radimovice za částku 
500,-Kč/1 rok, směsný komunální odpad 
za částku dle vyhlášky obce Radimovice 
č. 5/2007 (O poplatku za komunální od-
pad) čl. 3.

 Usnesení č. 51/2009  
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
vzor smlouvy o zapojení právnických osob 
a fyzických osob podnikajících do systému 
nakládání s komunálním odpadem na území 
obce Radimovice
a  u k l á d á
starostovi obce se zájemci uzavřít smlouvu 
o zapojení právnických osob a fyzických 
osob podnikajících do systému nakládá-
ní s komunálním odpadem na území obce 
Radimovice. 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Jmenování výběrové komise „Projektová 

dokumentace – modernizace a rozšíření 

archivu“

 Usnesení č. 52/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
J m e n u j e
komisi pro otevírání nabídek na veřejnou 
zakázku malého rozsahu „Projektová doku-
mentace – modernizace a rozšíření archivu“ 
ve složení: Ing. Aleš Šrytr, Alena Rejhová, 
Ing. Lukáš Holeček, Tomáš Rulec, Ing. Jiří 
Lesse, Hana Čápová, Zdena Hanušová
hodnotící komisi pro hodnocení nabídek 
na veřejnou zakázku malého rozsahu „Pro-
jektová dokumentace – modernizace a roz-
šíření archivu“ ve složení: 
Ing. Aleš Šrytr
Náhradník: Mgr. Dagmar Šrytrová
Alena Rejhová 
Náhradník: Miloslav Bělonožník
Tomáš Rulec
Náhradník: Karina Rulcová
Ing. Jiří Lesse
Náhradník: Iva Švecová
Hana Čápová
Náhradník: Josef Marek
Zdena Hanušová
Náhradník: Vladimír Dlask
Ing. Lukáš Holeček
Náhradník: Ing. Václav Holeček
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0
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Uzavření smlouvy s Libereckým krajem 

– Zajištění dopravní obslužnosti

 Usnesení č. 53/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavřít smlouvu o spolupráci při zajištění 
dopravní obslužnosti Libereckého kraje pro 
období roku 2010 uzavřenou mezi obcí Ra-
dimovice a Libereckým krajem
a  u k l á d á
starostovi obce uzavřít smlouvu.
Termín: 12/2009
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Uzavření dodatku č. 2 s fi rmou CODEE 

Chemoprag, spol. s r.o.

 Usnesení č. 54/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e 
uzavření dodatku č. 2 s fi rmou CODEE 
Chemoprag, spol. s.r.o., Praha 6.
a  u k l á d á
starostovi obce uzavřít dodatek č. 2 s fi r-
mou CODEE Chemoprag, spol. s.r.o.
Termín: 12/2009
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Uzavření smlouvy na zpracování PD – 

modernizace a rozšíření archivu

 Usnesení č. 55/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavření smlouvy o dílo s vybraným ucha-
zečem dle výsledků výběrového řízení 
na akci: Projektová dokumentace – moder-
nizace a rozšíření archivu
a  u k l á d á
starostovi obce uzavřít smlouvu o dílo s vy-
braným uchazečem dle výsledků výběrové-
ho řízení na akci: Projektová dokumentace 
– modernizace a rozšíření archivu.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Uzavření smlouvy na pronájem návse 

pro pouťové atrakce

Na základě žádosti J. Novotného starosta 
obce doporučuje uzavřít smlouvu za shod-
ných podmínek jak byla plněna v roce 
2009.

 Usnesení č. 56/2009
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavřít smlouvu na pronájem veřejného 
prostranství - návse pro pouťové atrakce 
v době konání Sychrovské poutě s panem 

J. Novotným, Liberec na dobu 4 let (2010-
2013).
a  u k l á d á 
starostovi obce uzavřít smlouvu s p. J. No-
votným na pronájem veřejného prostranství 
- návse pro pouťové atrakce v době konání 
Sychrovské poutě.

Diskuze

p. Koťátko – žádá o opravu boileru (teče 
voda)
 ing. Šrytr – bude zajištěna oprava
pí. Marková – zda budou zlikvidovány pa-
řezy po lípách
 ing. Šrytr – v případě, že se bude příš-
tí rok realizovat chodník (pravá strana), tak 
pařezy zlikviduje dodavatelská fi rma, na le-
vé straně bude vyzkoušen chemický roztok, 
který má pařezy zlikvidovat.
Mgr. Šrytrová – upozornila na velké množ-
ství psích exkrementů na veřejných prostran-
stvích, žádost o nákup odpadkových košů 
na psí exkrementy a vydání obecně závaz-
né vyhlášky o pohybu psů
 Ing. Šrytr – bude podána žádost o do-
taci na nákup odpadkových košů. Starosta 
obce apeluje na občany, aby byli ohledupl-
ní vůči okolí, především dětem a uklízeli psí 
exkrementy.

Na prodej
Obec Radimovice nabízí ke koupi: 1x židle kancelářská bez područek, 
1 x stůl pod psací stroj, 4 x stůl restaurační, 1 x psací stroj ROBOTRON, 
16 x židle restaurační. Cena za 1 ks je 50,- Kč. Vozík na hadice 1 ks 
za 250,- Kč, čerpadlo H32 vč. motoru za 400,- Kč a nádobu na pěnidlo 
a požární plášť – zdarma. Vše je možné koupit do konce ledna 2010. 

Obecní úřad bude ve dnech 
23. – 31. prosince 2009 
a 11. – 15. ledna 2010 uzavřen 
z důvodu čerpání dovolené.

Dovolená na OÚ

Město Turnov požádalo obec Ra-
dimovice o zapůjčení historických 
pohlednic nebo fotografi í naší obce 
do připravované knihy Kulturní pa-
mátky Turnovska. Prosíme všechny 
občany, kteří mají ve svém soukro-
mém archivu tyto skvosty uchovány 
o zapůjčení, případně oskenování. 
Pohlednice a fotografi e můžete při-
nést k zapůjčení do 20. ledna 2010 
na obec Radimovice.

Radimovické
proměny
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Začátek konce lipové aleje v Radi-
movicích se datuje v roce 2005, kdy 
byly pokáceny dvě lípy u prodejny za-
hradní techniky. Další lípa, tentokrát 
„U Rulců“ nevydržela nápor větru 
a spadla 18. 1. 2007. V letošním roce 
došlo k dalšímu pádu lípy a to u Mok-
rých směrem k poště, kdy poškodila 
osobní automobil a jen zázrakem ni-
kdo nepřišel o život. 

Od 30. 10. do 2. 11. 2009 pro-
běhlo kácení zbývajících lip. Přestože 
znalecký posudek konstatoval pou-
ze u jedné lípy nutnost kácení, realita 
byla jiná. Místní měli možnost vidět 
na vlastní oči vykotlané kmeny stromů, 
ostatní mají možnost zhlédnout násle-
dující fotoreportáž.

Na adresu Zpravodaje obce Radi-

movice jsme obdrželi i poděkování pa-

na Miloslava Hlouška:

Chci poděkovat jménem svým, 

a snad i jménem občanů u jejichž do-

mů se nacházely lípy, starostovi obce 

ing. Aleši Šrytrovi za to, že se nespo-

kojil s odborným elaborátem, který 

vesměs navrhoval jenom odborné pro-

řezání a ošetření lipové aleje. A po jed-

nání s odborem životního prostředí MÚ 

Turnov prosadil pokácení označených 

lip.

Dík a obdiv patří i panu Jelínkovi 

a jeho spolupracovníkům za rychlost 

a často kaskadérské umění, které při 

kácení lip prokázali. A to často i za té-

měř tmy.

Když jsme odklízeli kmeny a nespo-

čet větví a větviček, slyšeli jsme od ně-

kolika spoluobčanů, že je těch lip ško-

da a že jim budou chybět. Mohu je 

ubezpečit, že od chvíle, kdy jsem se 

dozvěděl o rozhodnutí o jejich pokáce-

ní jsem denně vzpomínal na 71 let strá-

vených v jejich přítomnosti. Na chví-

le, kdy v letních měsících poskytovaly 

příjemný stín, v době květu vůni a šum 

pilných včeliček. Ale ve stále častějších 

vichřicích v posledních letech i na oba-

vy, když jsem sledoval jak to s větve-

mi točí. Před několika lety jsme objevili 

piliny a díru od pilných mravenců. Bez 

námahy tam šla zastrčit dřevená tyčka 

60 cm dlouhá. Byla jenom otázka ča-

su, kdy dojde k jejich pádu. 

Moudrý pan Werich říkal: „Když ne-

jde o život člověka, jde o h…o“. A ono 

už několikrát o životě člověka rozho-

dovalo několik vteřin. 

Přeji všem starším spoluobčanům, 

aby ještě několik dlouhých let mohli sle-

dovat jarní zazelenání se mladých li-

pek. A mladým, aby se o ně ještě dlou-

há léta pečlivě starali. 

Ještě jednou děkuji.

Miloslav Hloušek, Radimovice 37 

Konec lipové aleje 
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Uzle, zdravověda, střelba vzduchovkou, šplh po laně, topografi e a požární ochrana – to vše pronásledovalo celý 
říjen děti z kroužku mladých hasičů. Pilně trénovaly, aby 7. listopadu předvedly v Českém Dubu na závodu požárnické 
všestrannosti co se naučily. Celkem tři hlídky vyrazily na start. Bohužel podzimní chřipky a angíny nechaly doma dva 
závodníky, kteří nám na startu chyběli. Přestože v kategorii starších běžela pouze tříčlenná hlídka ve složení Vít a Jo-
sef Jenšovský a Patricie Hozáková, patří jim pochvala za to, že s nasazením všech svých sil odběhli 3 km dlouhou trať 
a splnili disciplíny za své dva nemocné kamarády. 

V kategorii mladší jsme vyslali na 2 km trať dvě hlídky, první „Áčko“ ve složení Anna a Vojtěch Rozkovcovi, Veroni-
ka Svátková, Karolína Fesan a Patricie Hauftová, „Béčko“ startovalo ve složení Ondřej Slavík, Matěj Bradáč, Tereza 
Röslerová a Jana Burdová.

Do cíle doběhla hlídka starší na 9. místě, v kategorii mladších si „Áčko“ doběhlo pro 5. místo a „Béčko“ obsadilo 
11. místo.

Všem dětem patří pochvala za chuť bojovat o dobré umístění a přitom nezapomenout, že pomoc kamarádovi, který 
už nemůže je důležitější než vyhrát.

Závod požárnické všestrannosti
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Mariáš v Radimovicích podruhé

Opět v příznačné datum pátek tři-
náctého listopadu se v místním hos-
tinci U Šulců konal letos již podruhé 
ofi ciální turnaj ve voleném mariáši, 
kterého se tentokrát účastnilo celkem 
30 hráčů, čímž se jejich počet oproti 
březnovému turnaji přesně zdvojná-
sobil!  Na rozdíl od úvodního turnaje, 
do kterého se přihlásili převážně míst-
ní odvážlivci a jejich nejbližší známí, 
dostavilo se nyní nečekaně i několik 
„starších pánů“ ze širokého okolí (Se-
milsko, Hrádek n./N., Frýdlant, Pra-
ha apod.). A na herní kvalitě to hned 
od prvního soutěžního kola bylo znát. 
Vždyť přítomen byl např. pan Jaro-
slav Richtr, mariášový mistr republiky 
a současně i poslední vítěz jednoho 
z vůbec největších turnajů u nás (Pří-
šovice, cca 180 účastníků). Nechyběl 
ani stříbrný z Příšovic, pan Jan Mej-
snar a další špičkoví turnajoví hráči. 
Turnaje se bohužel opět nezúčastnila 
jediná žena, což je určitě škoda.

Hráči se postupně vystřídali u ka-
retních stolů celkem v pěti soutěžních 
kolech, z nichž každé trvalo 50 mi-
nut. Hlavním kritériem pro určení ko-
nečného pořadí byl co nejnižší součet 
umístění ve všech soutěžních kolech 
a v případě rovnosti tohoto součtu 
u více hráčů rozhodovalo dále cel-
kové množství vyhraných resp. pro-
hraných vlastních peněz (hrála se 
padesátníková trojka). Ani jednomu 
hráči se nepodařilo zvítězit ve všech 
pěti kolech, rozhodovalo se nakonec 
mezi čtyřmi hráči, kteří našli pouze 
jediného přemožitele (součet umístě-

ní 6) a tak o pomyslných stupních 
vítězů rozhodoval součet vyhra-
ných peněz. Vítězem se stal pan 
Josef Flégr před Bedřichem Ko-
chem a Václavem Severýnem, 
čtvrté místo pak obsadil první do-
mácí hráč Jarda Žalský. Z místních 
borců se dále na 8. místě umís-
til Ladislav Voštěnák, jedenáctý 
skončil Láďa Dvořák a úspěšnější 
polovinu startovního pole uzavíral 
na 15. místě Milan Mokrý. Ostat-
ním domácím hráčům se v takto 
silné konkurenci již tolik nedařilo 
a skončili ve druhé polovině vý-
sledkové listiny. Napříště si určitě 
rozdají lepší kartu! 

Zvýšený zájem o takovýto druh 
soutěžení jasně ukázal, že turnaj 
se pravděpodobně na jaře bude 
určitě opakovat a i když počet 
hráčů z hlediska kapacity herního 
sálu prakticky dosáhl svého maxi-

ma, rádi bychom uvítali i další, zejmé-
na místní hráče, kteří se zatím do ma-
riášového soupeření nemohli zapojit.

Za organizační tým

Jarda Žalský

Výsledky mariášového turnaje 2/2009
Poř. Příjmení a jméno Body Zisk
1. Flégr Josef 6 159,50 
2. Koch Bedřich 6 151,50 
3. Severýn Václav 6 118,00 
4. Žalský Jaroslav 6 99,50 
5. Chlupáč Josef 7 214,50 
6. Mejsnar Jan 7 148,00 
7. Texl Zdeněk 7 67,00 
8. Voštěnák Ladislav 8 73,00 
9. Preisler Martin 8 48,00 

10. Pešta Tomáš 8 4,00 
11. Dvořák Ladislav 9 56,50 
12. Kozák Jan 9 12,00 
13. Richtr Jaroslav 10 25,50 
14. Ledabyl Jan 10 22,00 
15. Mokrý Milan 10 -18,50 
16. Čepelík Jaroslav 11 1,00 
17. Bělonožník Adam 11 -12,00 
18. Reich Jan 11 -21,00 
19. Strnad Daniel 11 -37,00 
20. Šefr René 11 -55,50 
21. Iker Ladislav 11 -88,50 
22. Škaloud Miroslav 12 -5,50 
23. Brendl Václav 12 -40,50 
24. Novák Radek 12 -183,50 
25. Nejedlo Marian 13 -70,50 
26. Brož Josef 13 -78,50 
27. Haupt Richard 13 -118,50 
28. Klekner Václav 14 -132,00 
29. Rezler Aleš 14 -161,50 
30. Iker Pavel 14 -177,00 
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Letos si redakce Zpravodaje dovolila popřát všem
svým čtenářům trochu netradičně. Pokud víte

v jaké řeči Vám přejeme veselé Vánoce
a šťastný nový rok,

tak nám napište na adresu Zpravodaje.
(Odpověď Ládi Ikera automaticky vyřazujeme)

Kellemes karácsonyi
ünnepeketés boldog új évet.

První adventní neděli se na návsi v Radimovicích sešlo několik desítek místních, ale i přespolních občanů, aby společ-
ně ozdobili vánoční strom, který věnoval obci pan Žďárský. Vánoční atmosféru dotvořil zpěv koled a vůně svařeného 
vína. Děti z kroužku mladých hasičů nabídly k prodeji keramické PF a svícny. Výtěžek z prodeje bude použit na činnost 
kroužku v následujícím roce.

Rozsvícení vánočního stromu

V pořadí mikuláš a pak senioři. Ta-
kový byl program sobotního odpo-
ledne a večera 5. prosince ve více-
účelové budově – hasičské zbrojnici. 
Odpoledne za hodnými, i těmi trochu 
zlobivými, dětmi přišel mikuláš s čer-
ty a andělem do víceúčelové budovy, 
aby jim nadělil sladkosti a vyslechl si 
hezké básničky. 

V podvečer měli své každoroční 
dostaveníčko senioři, kteří měli mož-
nost se za doprovodu hudby setkat 
s některými zastupiteli a sdělit jim své 
názory na vedení obce. 

Senioři násle-
dovali mikuláše


